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دایی: استیلی دست آقایان را رو کرد

سرمربی پیشین پرسپولیس گفت: حمید استیلی در برنامه 90 دست آقایان را رو کرد.

دایی: استیلی دست آقایان را رو کرد/ ماه هیچ وقت پشت ابر نمیماند
سرمربی پیشین پرسپولیس گفت: حمید استیلی در برنامه 90 دست آقایان را رو کرد.

علی دایی در گفت و گو با خبرنگار ورزشی خبرگزاری فارس در خصوص دیدار روز پنجشنبه با پرسپولیس در چارچوب هفته شانزدهم
لیگ برتر اظهار داشت: برای من که سالها با پیراهن پرسپولیس بازی کردم و با این تیم یک سال و نیم بسیار خوب را در سمت
مربیگری داشتم سخت است که مقابل پرسپولیس قرار گیرم. اصلا فکر نمیکردم جبر فوتبال من را مقابل پرسپولیس قرار دهد اما

فوتبال است و این خواست خدا بود.

وی افزود: هر چه دارم ابتدا از خدای بزرگ و سپس از هواداران بیشماری است که یار و یاور من بودند و در سختیها به علی دایی
کمک کردند. من سالهای بسیار خوبی را در پرسپولیس داشتم.

دایی خاطرنشان کرد: در تیمهای بزرگی فوتبال بازی کردم اما در پرسپولیس که به عنوان سرمربی انتخاب شدم یک سال و نیم بسیار
خوب را داشتم و یکی از دلایلاش همراهی و حمایت هواداران واقعی پرسپولیس بود که من را تنها نگذاشتند در شادیها و غصهها
یار من بودند و هیچ وقت این موضوع در دوران زندگی من کم رنگ نمیشود. امیدوارم 2 تیم با ارائه بازی جوانمردانه و زیبا کاری کنند

که هواداران راضی به خانه خورد بروند.

وی در پاسخ به سؤالی درباره اظهارات استیلی مبنی بر اینکه فصل گذشته هیچ هماهنگی با کاشانی نکرده بود که تیم پرسپولیس را
زودتر ببندند گفت: در اینجا یکی دیگر از حرفهای من ثابت شد. ماه هیچ وقت پشت ابر نمیماند. آقایان میگفتند ما برای فصل

آینده با هیچ کس صحبت نکردهایم. این صحبتهای آقایان در زمانی بود که انتهای قرارداد من بود ولی من همه چیز را میدانستم.

وی افزود: صحبتهای آقایان در برنامه تلویزیونی 90 همه چیز را مشخص و به نظر من استیلی دست کاشانی را رو کرد. هاشم بیک
زاده یکی از بازیکنان خوب و مستعد است. زمانی که من سرمربی تیم ملی بودم بیک زاده را به تیم ملی دعوت کردم چون این بازیکن
را قبول دارم اما او در لیست من جای نداشت ولی استیلی اعلام کرد که بیک زاده قصد داشت با سرپرست موقت پرسپولیس در بازی
مقابل سپاهان صحبت کند و سرپرست موقت به او گفت که برو بهترین بازیات را انجام بدهد بعد بیا. این حرف نشانه همه چیز

است و بهتر است زیاد درباره آن حرف نزدم.

وی در پایان درباره مشکلات مالی راه آهن گفت: بازی حساسی را در پیش داریم و بهتر است در این باره بعدا صحبت کنیم.
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